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Prezydent Miasta Wloctrawka

dr Marek Wojtkowski

S zanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkafc6w Wloclawka, a w szczeg6lnoSci miesz,kafc6w osiedla

,,potudnie" zwracam sig z pro6b4 o wykonanie Scie2ki rowerowej wzdlu? ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskiego do ronda na Falbance.

Sciezka rowerow4 zl<t6rej korzystaj4 mieszkancy , prowadzqca wzdfuZ ul. Kaliskiej od

strony centrum miasta, kofczy sig przy ul. Broniewskiego. Dalej rowerzy{ici muszq korrysta6

z bardzo ruchliwej ul. Kaliskiej. Wielu rowerzyst6w, w obawie o swoje bezpieczefstwo

wybiera judE chodnikiem, co r6wnie1 nejest bezpiecrre z uwagi na bardzo du2y ruch

pieszych izagrohenta jakie wtedy mog4 zaistnie6.

W zwiqzlg z povryzszym proszg o wykonanie Sciezki rowerowej wzdfuz ul. Kaliskiej

od ul. Brcniewskiego do ronda na Falbance.
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